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北京当代·艺术展 2019 

Beijing Contemporary 2019 

 

展位申请登记表 

Booth Application Form 

 

 
申请表提交至｜Please submit application form to:             gallery@bjartrepublic.com 

提交截止日期｜Deadline：                                       February 28, 2019 

画廊信息｜Gallery Information 

画廊名称  创建时间 

 

Gallery Name  Established Year 

所在城市  

City  

网站｜Website  邮箱｜Email  

代理/合作艺术家 

 
 

Represented & 

Collaborative Artists 
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画廊信息｜Gallery Information 

画廊简介 

（200 字以内） 
 

Gallery Introduction 

( In 400 words ) 
 

过往展览｜Gallery Exhibition History 

1  

2  

3  

4  

5  
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展位选择｜Booth Options 

 展览单元｜Sections 参展艺术家｜Artists 

□ 价值｜Value  

□ 未来｜Future  

□ 众望｜Wonder  

*众望单元不可单独申请，仅限参加价值或未来单元的画廊提出申请，至多可提报三件作品，作品信息请在第 5 页众望

表格填写。 

* “Wonder section” should not be submitted by itself. Only galleries participating in “Value section” or “Future section” 

can submit at most up to three pieces of work. Please fill in the composition description on page 5 of the application. 

 

画廊信息｜Gallery Information 

画廊地址  

Location  

电话  开放时间  

Telephone Opening Hours 

联系人  联系人职务  

Contact  Contact Position  

电话｜Mobile  电子邮件｜Email  
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  艺术家信息｜Artists Information 

艺术家姓名  性别｜ 

Gender 

□ 男 Male 

Artist’s Name  □ 女 Female 

国家 / 地区  出生年｜ 

Year of Born 
 

Country & Regions  

艺术家姓名  性别｜ 

Gender 

□ 男 Male 

Artist’s Name  □ 女 Female 

国家 / 地区  出生年｜ 

Year of Born 
 

Country & Regions  

艺术家姓名  性别｜ 

Gender 

□ 男 Male 

Artist’s Name  □ 女 Female 

国家 / 地区  出生年｜ 

Year of Born 
 

Country & Regions  

艺术家姓名  性别｜ 

Gender 

□ 男 Male 

Artist’s Name  □ 女 Female 

国家 / 地区  出生年｜ 

Year of Born 
 

Country & Regions  

*艺术家简历、评论文章请另附 DOC 格式文档； 

*艺术家过往作品图片请另附 JPG 格式文件，分辨率 300dpi 以上，5MB-8MB 之间，图片色彩及尺寸裁切正确，且图像文件尺寸请

勿压缩；文件名称请以艺术家姓名+作品名称+创作年代格式命名。 

*Artists' CV and articles should be accompanied by DOC format documents. 

*Photos of the past works should be attached with JPG format file with resolution over 300 dpi and between 5MB and 

8MB. The color and size of the picture should be cut correctly, and the file size of the image should not be 

compressed. The name of the file should be named in the format of the artist's name + work title + Year of creation. 
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  众望单元｜Wonder Section 

 作品信息｜Artworks 创作概念阐述 

示例 

周力 

環 之二，2018 

L:704cm  W:512cm  H:250cm 

不锈钢烤漆 、LED 电子显示屏、镀膜钢化玻璃 

 

Zhou Li 

Ring No.2, 2018 

L:704cm  W:512cm  H:250cm 

Baking finish, Steel, LED electronic display, Coated 

tempered glass 

 

1   

*作品图片请另附 JPG 格式文件，分辨率 300dpi 以上，5MB-8MB 之间，图片色彩及尺寸裁切正确，且图像文件尺寸请勿压缩；文件名

称请以艺术家姓名+作品名称+创作年代格式命名。 

*Photos of works for application should be attached with JPG format file with resolution over 300 dpi and between 5MB 

and 8MB. The color and size of the picture should be cut correctly, and the size of the image file should not be 

compressed. The name of the file should be named in the format of the artist's name + work title + Year of creation. 
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 众望单元｜Wonder Section 

 作品信息｜Artworks 创作概念阐述 

2   

3   

*作品图片请另附 JPG 格式文件，分辨率 300dpi 以上，5MB-8MB 之间，图片色彩及尺寸裁切正确，且图像文件尺寸请勿压缩；文件名

称请以艺术家姓名+作品名称+创作年代格式命名。 

*Photos of works for application should be attached with JPG format file with resolution over 300 dpi and between 5MB 

and 8MB. The color and size of the picture should be cut correctly, and the size of the image file should not be 

compressed. The name of the file should be named in the format of the artist's name + work title + Year of creation. 
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